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 ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ             ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..23η/2015..  

της ..29/10/2015.. 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..223/2015.. 
                      
ΘΕΜΑ 29o: «Άµεση ολοκλήρωση του Β1  Σταδίου της µελέτης «Κτηµατογράφηση –  
Πολεοδοµική Μελέτη (Α και Β Στάδιο) Αστικογεωολογική µελέτη Πολεοδοµικών Ενοτήτων 1 
& 2 Κοινότητας Άνοιξης»  της ∆ηµοτικής Κοινότητας  Άνοιξης  του ∆ήµου ∆ιονύσου». 

 
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το Πρακτικό της 23ης/29-10-2015. ∆ηµόσιας Τακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου. 

Σήµερα την ..29η Οκτωβρίου 2015.. ηµέρα ..Πέµπτη.. και ώρα ..15:00.. το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια Συνεδρίαση, συνεχιζόµενη κατόπιν 
διακοπής της την Τρίτη 27-10-2015 και ώρα 24:00µ.µ. σε εφαρµογή του άρθρου 3 παρ. 6 του 
κανονισµού λειτουργίας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου (Α.∆.Σ.134/27-06-2011), στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας Αγίου Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα από την υπ’ αριθ. .. 
30033/23-10-2015.. πρόσκληση που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε κάθε Σύµβουλο χωριστά και 
στον κ. ∆ήµαρχο σύµφωνα µε τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 του Ν.3852/2010 (Νέα 
Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης), τις 
διατάξεις του άρθρου 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆. Σ.» και 96 «Τόπος συνεδρίασης, απαρτία 
και λήψη αποφάσεων του ∆.Σ.» του Ν. 3463/2006 (Κ.∆.Κ) για συζήτηση και λήψη απόφασης στα 
θέµατα της ηµερήσιας διάταξης. 
 
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε την ύπαρξη απαρτίας δεδοµένου      
ότι από τα ..41.. µέλη του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..34.. ήτοι: 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1.   ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ, Πρόεδρος. 
2.   ΜΠΑΣΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ.  
3.   ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
4.   ΑΦΑΡΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
5.   ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ-ΣΟΦΙΑ. 
6.   ∆ΑΡ∆ΑΜΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
7.   ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
8.   ΡΗΓΟΠΟΥΛΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ. 
9.   ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
10.  ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
11.  ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ ΠΕΤΡΟΣ. 
12.  ΑΓΑΘΟΚΛΕΟΥΣ-ΑΚΡΙΤΙ∆Η   ΑΓΓΕΛΑ. 
13.  ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
14.  ΚΩΣΤΑΚΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
15.  ΚΡΗΤΙΚΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
16.  ΣΤΑΣΙΝΟΠΟΥΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ. 
17.  ΥΦΑΝΤΗΣ ΗΛΙΑΣ. 
18.  ΝΤΟΥΝΤΑ-ΠΟΛΥΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΥ           
ΧΡΥΣΟΥΛΑ( ΣΟΥΛΑ). 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
2. ΚΑΓΙΑΛΗ ΕΛΠΙΣ. 
3. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
4. ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
5. ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
6. ΤΣΟΥ∆ΕΡΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
7. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
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Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως και εµπροθέσµως κληθέντες, δεν παρέστησαν στη 
σηµερινή Συνεδρίαση. 
 
Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση  παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Αγ. 
Στεφάνου κ. Κασαπάκης Μιχαήλ και ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Κρυονερίου κ. 
Χριστόπουλος ∆ηµήτριος. 
 
Απουσίες: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Αλεξανδρής ∆ηµήτριος (δικαιολογηµένη απουσία), Καγιαλή Ελπίς (δικαιολογηµένη 
απουσία), Χιώτης ∆ηµήτριος και Ίσσαρης Γρηγόριος απουσίαζαν καθ’ όλη τη διάρκεια της 
συνεδρίασης.  

 
Προσελεύσεις: 
• Ο ∆.Σ. κ. Κοντάκης Κυριάκος  προσήλθε κατά τη διάρκεια των ερωτήσεων. 
•  Οι ∆.Σ. κ.  Τσουδερός Ιωάννης και Ζυγούνας Γεώργιος προσήλθαν κατά τη διάρκεια συζήτησης 
του 19ου θέµατος. 

 
Αποχωρήσεις: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Κρητικός Αθανάσιος και Ράικος ∆ηµήτριος αποχώρησαν κατά τη διάρκεια του 7ου 
θέµατος. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Αγαθοκλέους-Ακριτίδη Αγγέλα και Στασινοπούλου Αναστασία αποχώρησαν κατά τη 
διάρκεια του 6ου θέµατος. 

• Η ∆.Σ. κ. Αυγέρη-Βουκλαρή Αικατερίνη, αποχώρησε κατά τη διάρκεια του 9ου θέµατος.  
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Ζώτου Βασιλική (Βάνα) και  ∆ήµου Αγγέλα αποχώρησαν κατά τη διάρκεια του 26ου 
θέµατος. 

• Ο ∆.Σ.  κ. Μπέτσης Ανδρέας αποχώρησε κατά τη διάρκεια του 15ου θέµατος. 
• Ο ∆.Σ.  κ. Κοντάκης Κυριάκος αποχώρησε κατά τη διάρκεια του 4ου θέµατος. 
• Ο ∆.Σ.  κ. Φωτάκης Ιωάννης αποχώρησε κατά τη διάρκεια του 10ου θέµατος 
 
� Ο ∆ήµαρχος κ. ∆ιονύσιος Ζαµάνης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση . 
� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η κ. Χαχαλή Ασηµίνα υπάλληλος του ∆ήµου για την τήρηση των 
πρακτικών. 

� Το 27ο θέµα µε τίτλο: ∆έσµευση εκτάσεων για τα αντλιοστάσια A/T1, Α/Σ1, Α/Σ2 της µελέτης του 
έργου «Ολοκλήρωση ∆ικτύου Αποχέτευσης Ακαθάρτων στον Αγ. Στέφανο και ∆ίκτυα 

19. ΛΥΡΟΥ∆ΙΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ. 
20. ΖΩΤΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΝΑ). 
21. ΜΠΕΤΣΗΣ ΑΝ∆ΡΕΑΣ. 
22. ∆ΗΜΟΥ ΑΓΓΕΛΑ. 
23. ΚΑΛΑΦΑΤΕΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
24. ΚΡΙΕΜΑ∆ΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ. 
25. ΤΣΙΛΙΓΚΙΡΗΣ ΜΙΧΑΗΛ. 
26. ΙΩΑΝΝΙ∆ΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ. 
27. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
28. ΜΠΙΤΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
29. ΑΥΓΕΡΗ-ΒΟΥΚΛΑΡΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ. 
30. ΛΟΥΚΑΤΟΥ ΑΝΘΗ. 
31. ΦΩΤΑΚΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
32. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ. 
33. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
34. ΡΑΙΚΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
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Αποχέτευσης Ακαθάρτων στους Οικισµούς Ραπεντώσα και Πευκόφυτο, του ∆ήµου ∆ιονύσου », 
προτάθηκε και  συζητήθηκε πριν το 5ο θέµα. 

� Το 26ο θέµα µε τίτλο: Συνέχιση λειτουργίας «Κοινωνικών ∆οµών Άµεσης Αντιµετώπισης της 
Φτώχειας» στο ∆ήµο ∆ιονύσου και σύναψη Προγραµµατικής Σύµβασης ∆ήµων Μαραθώνα, 
Ωρωπού, ∆ιονύσου και Λαογραφικής Εταιρείας Βαρνάβα ∆ήµου Μαραθώνα» προτάθηκε και  
συζητήθηκε πριν το 6ο θέµα. 

� Το 28ο θέµα µε τίτλο: Λήψη απόφασης για την κοπή δένδρων (πεύκων) προκειµένου να καταστεί 
δυνατή η υλοποίηση του έργου: «Κατασκευή δικτύου αγωγών απορροής οµβρίων υδάτων οδού 
Μεγ. Αλεξάνδρου – Β’ φάση» προτάθηκε και  συζητήθηκε πριν το 7ο θέµα. 

� Το 22ο θέµα µε τίτλο: «Έγκριση δαπάνης και διάθεση πίστωσης για τις εκδηλώσεις του εορτασµού 
των Εθνικών εορτών» προτάθηκε και  συζητήθηκε πριν το 15ο θέµα. 

 
�  Το 15ο θέµα µε τίτλο: :«Έγκριση ανταποδοτικής εισφοράς των πολιτών για την συµµετοχή στο 
Πρόγραµµα ∆ηµιουργικής Απασχόλησης και Ψυχαγωγίας Παιδιών ∆ηµοτικού Σχολείου ∆ήµου 
∆ιονύσου 2015-2016» προτάθηκε και  συζητήθηκε πριν το 10ο θέµα. 

 
..Αριθ. Απόφασης:  ..223/2015.. 

 
� ΘΕΜΑ 29o: «Άµεση ολοκλήρωση του Β1  Σταδίου της µελέτης «Κτηµατογράφηση –  

Πολεοδοµική Μελέτη (Α και Β Στάδιο) Αστικογεωολογική µελέτη Πολεοδοµικών Ενοτήτων 1 
& 2 Κοινότητας Άνοιξης»  της ∆ηµοτικής Κοινότητας  Άνοιξης  του ∆ήµου ∆ιονύσου». 

Ο Πρόεδρος µετά την εκφώνηση του ..29ου.. θέµατος  έδωσε το λόγο στον Αντιδήµαρχο Τεχνικών 
Υπηρεσιών, Υποδοµών, Χωροταξίας & Πολεοδοµίας κ. Λυρούδια Ευάγγελο να προβεί στην εισήγηση του 
θέµατος. 

Ο Αντιδήµαρχος κ. Λυρούδιας Ευάγγελος έθεσε υπόψη του σώµατος την αριθ. 20/19-10-2015 
απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής µε την οποία εγκρίθηκε κατά πλειοψηφία, για την 
ολοκλήρωση του Β1 Σταδίου της Πολεοδοµικής «Κτηµατογράφηση –  Πολεοδοµική Μελέτη (Α και Β 
Στάδιο) Αστικογεωολογική µελέτη Πολεοδοµικών Ενοτήτων 1 & 2 Κοινότητας Άνοιξης»  της 
∆ηµοτικής Κοινότητας  Άνοιξης  του ∆ήµου ∆ιονύσου, η άµεση θετική οµαδική γνωµοδότηση των 
υπολοίπων ενστάσεων.  

Έπειτα το λόγο έλαβε ο ∆.Σ. κ. Κανατσούλης Ιωάννης, ως εκπρόσωπος της παράταξης «Ενωτική 
Πρωτοβουλία ∆ήµου ∆ιονύσου» και είπε τα εξής: «Αν ζητάµε την έγκριση σταδίου Β1 η διαδικασία 
είναι η εξής: Έγιναν και καταγράφηκαν οι ενστάσεις, παραδόθηκαν στο µελετητή επί εποχής του 
∆ήµου Άνοιξης. Γνωµάτευσε ο µελετητής, πέρασε τις απόψεις του, αποδεχόµενος σε µεγάλο 
ποσοστό τις ενστάσεις, τις πέρασε στους χάρτες που παρέδωσε στο ∆ήµο, έρχονται οι εκδικάσεις, 
καταγράφονται σε µεγάλο σεντόνι και πάει ως έχει στο ΥΠ.Ε.ΚΑ, µε οποιαδήποτε άλλη 
τροποποίηση θεωρεί ο µελετητής ότι µπορεί να γίνει. Εκδικάστηκαν περίπου 400 ενστάσεις απ’ τη 
Ε.Π.Ζ. Υπάρχει ένα µεγάλο ποσοστό που αναφέρονται στους κοινόχρηστους χώρους, κυρίως σε ότι 
αφορά για εκτός σώµατος οικισµού. Η Πολεοδοµική µελέτη της Άνοιξης είναι µελέτη που τροποποιεί 
τον οικισµό και υπάρχουν ενστάσεις επ’ αυτού. Όσο κι αν αλλάζουν οι νόµοι θα αλλάζουν σε 
παρθένες πολεοδοµήσεις και όχι σε παλαιούς οικισµούς. … Ο στόχος µας είναι να προχωρήσει η 
µελέτη… Έχουµε διαµάχη µε το Ελ. Συν. για τον καταλογισµό χρηµάτων. Τι θα κάνουµε; Θα 
σταµατήσουµε τη διαδικασία; Θα προχωρήσουµε τη µελέτη; Εδώ και ένα χρόνο δεν έγινε τίποτα, 
καµιά εκδίκαση. Η θέση µας είναι να εκδικάσουµε τις ενστάσεις ταχύτατα και εφόσον ο µελετητής δεν 
µπορεί να συνεχίσει, να βρούµε κάποιον άλλο να συνεχίσει». 

Στη συνέχεια το λόγο έλαβε ο ∆.Σ. κ. Φωτάκης Ιωάννης, ως εκπρόσωπος της παράταξης « Νέα 
Πνοή για το ∆ιόνυσο» και είπε τα εξής: « Πρέπει να ακολουθήσουµε άλλο δρόµο για να µην 
καταλήξουµε σε αδιέξοδο. Είναι δύσκολο θέµα οι Πολεοδοµικές µελέτες, ζητήσαµε την απόσυρση 
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του θέµατος, ώστε να έρθει στην Ε.Π.Ζ. Όταν ήρθε την πρώτη φορά το θέµα προς συζήτηση, 
προέκυψε πρόβληµα καταλογισµού και το αποσύραµε, αν υπάρχει τέτοιο θέµα να το στηρίξουµε… 
Να διαχωρίσουµε το θέµα αυτό απ’ το ζήτηµα της µελέτης. Αν κάνουµε δεκτές τις ενστάσεις και 
πάρουµε τη µελέτη θα το βρούµε µπροστά µας. Είναι επικίνδυνο ατραπός να δεχτούµε την 
οποιαδήποτε ένσταση. Προτείνουµε το εξής: Αν πράγµατι είναι εύλογο να πάρουµε µια πολιτική 
απόφαση για την ολοκλήρωση του φυσικού αντικειµένου µέχρι το Β1 σχέδιο , να το κάνουµε. 
Εφόσον ο µελετητής δεχτεί να κάνουµε και µια συµπληρωµατική σύµβαση µε δικούς µας πόρους 
γιατί πιστεύω ότι δεν µπορεί το Π.Ε.Π. και να δώσουµε µια νέα προθεσµία, γιατί υπάρχουν νέα 
ζητήµατα, να εναρµονιστεί η µελέτη µε το υφιστάµενο θεσµικό καθεστώς που άλλαξε το 2014, ώστε 
να ολοκληρωθεί η µελέτη σωστά, αλλιώς δε θα το υποστηρίξουµε». 

Εν συνεχεία το λόγο έλαβε ο ∆.Σ. κ. Σπηλιώτης Σπυρίδων, ως εκπρόσωπος της παράταξης 
«∆ηµοκρατική Ανατροπή ∆ιονύσου» και είπε τα εξής: «∆ε θέλουµε µε κανέναν λόγο να ακυρώσουµε 
δουλειές που έγιναν µέχρι σήµερα. Όµως εκκρεµεί µεγάλος αριθµός ενστάσεων, γιατί; Υπάρχει 
παράληψη όταν από 20/7 ήρθε το έγγραφο του µελετητή που λέει ότι σταµατά. Στις 3/9 η Τ.Υ. µε 
έγγραφό της λέει ότι για να καταστεί αξιοποιήσιµο το Β1 στάδιο της πολεοδοµικής µελέτης, είναι 
σκόπιµο να ολοκληρωθεί πριν την υποβολή νέας αίτησης διάλυσης απ’ τον ανάδοχο της σύµβασης 
µετά το πέρας 3 µηνών. Έχει επέλθει το 3µηνο και δεν το εκµεταλλευτήκαµε για να κάνουµε τις 
όποιες προτάσεις µας……Να µην διακινδυνέψουµε σήµερα να κλείσουµε το θέµα και να έχουµε σε 
εκκρεµότητα νοµικές διαδικασίες και ενστάσεις που θα µας οδηγήσουν σε ακύρωση του όλου και θα 
είναι µεγάλη η ευθύνη». 

Τέλος το λόγο έλαβε η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή, ως εκπρόσωπος της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση 
∆ιονύσου» και είπε τα εξής: « Παρακολούθησα τη συζήτηση και θα σταθώ σε 2-3 βασικά σηµεία. 
Στην Ε.Π.Ζ είδα τους χάρτες και είδα ότι κάποιοι έκαναν καλώς και κάποιοι κακώς ένσταση. 
Κάνοντας συλλήβδην  δεκτές όλες τις ενστάσεις, δίνουµε σε αυτόν που έχει παρανοµήσει τη 
δυνατότητα να υπερασπίσει την παρανοµία του µε µεγαλύτερο κύρος. Αν υποθέσουµε ότι κάνουµε 
δεκτές όλες τις ενστάσεις, ποιο πρόβληµα δίνουµε επί της ουσίας; Ποιο το επόµενο βήµα; Στο 
διαταύτα και πρακτικά.  Αν δεν το τακτοποιήσουµε αυτό γιατί να το ψηφίσουµε». 

   Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 

� Την εισήγηση.  
� Τις διατάξεις των άρθρων 65,67 και 73 του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης 

και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης – Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 95 του Ν. 3463/2006 (Κ.∆.Κ.) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος Α΄) 

«Τις διατάξεις Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Την υπ’αρ.28363/8-10-2015 εισήγηση  του Προέδρου της  ΕΠΖ. 
� Το υπ’αρ.21067/3-9-2015 έγγραφο της Τεχνικής Υπηρεσίας. 
� Το υπ΄αρ.21067/20-7-2015 έγγραφο της µελετητικής εταιρείας «Σύµπραξη». 
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων (λεπτοµέρειες στα αποµαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά). 
 

Α   Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι Κ Α Τ Α      Π Λ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α 
                                               Με ψήφους  17  Υπέρ    και  12   Κατά 
 
Μειοψηφούντων των  ∆.Σ. κ. κ.  Καλαφατέλη Ιωάννη, Κριεµάδη Στεφάνου, Τσιλιγκίρη Μιχαήλ, 
Ιωαννίδη Χαράλαµπου, Κανατσούλη Ιωάννη, Τσουδερού Ιωάννη, Αυγέρη – Βούκλαρη Αικατερίνης, 
Λουκάτου Ανθής, Φωτάκη Ιωάννη, Ζυγούνα Γεωργίου, Σπηλιώτη Σπυρίδωνα και Σώκου Ζωής για 
τους λόγους που ανέφεραν στην τοποθέτησή τους και αναλυτικά καταγράφηκαν στα 
αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
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Επικυρώνει την 20/2015  απόφαση της ΕΠΖ και γνωµοδοτεί θετικά για τις υπόλοιπες ενστάσεις για 
την ολοκλήρωση του Β1 Σταδίου της µελέτης  «Κτηµατογράφηση –  Πολεοδοµική Μελέτη (Α και Β 
Στάδιο) Αστικογεωολογική µελέτη Πολεοδοµικών Ενοτήτων 1 & 2 Κοινότητας Άνοιξης» της 
∆ηµοτικής Κοινότητας  Άνοιξης. 
 
Η απόφαση αυτή να διαβιβασθεί στο µελετητή προκειµένου να πραγµατοποιήσει τη διόρθωση του 
σταδίου Β1, λαµβάνοντας υπόψη τις ενστάσεις, την ισχύουσα νοµοθεσία και τα πολεοδοµικά 
πρότυπα  καθώς και τις τυχόν µεταβολές που θα προκύψουν στην πολεοδοµική µελέτη εξαιτίας των 
προαναφερθέντων αλλαγών της εισφοράς σε γη και σε χρήµα (Ν4135/2014). 

Η απόφαση αυτή να δηµοσιευτεί στο διαδικτυακό τόπο του προγράµµατος «∆ιαύγεια». 
 
Αφού αναγνώστηκε υπογράφεται ως εξής: 
 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ        ΤΑ  ΜΕΛΗ                
ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ.                       ΜΠΑΣΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ. 
      ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
                                                                       ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ. 
      ∆ΑΡ∆ΑΜΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 

ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
                                                                       ΡΗΓΟΠΟΥΛΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ. 
                                                                       ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 

 ΤΑΟΥΞΗ-ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
            ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ ΠΕΤΡΟΣ. 
            ΑΓΑΘΟΚΛΕΟΥΣ-ΑΚΡΙΤΙ∆Η ΑΓΓΕΛΑ. 

ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
            ΚΩΣΤΑΚΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
 ΥΦΑΝΤΗΣ ΗΛΙΑΣ. 

ΝΤΟΥΝΤΑ-ΠΟΛΥΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΥ ΧΡΥΣΟΥΛΑ. 
ΛΥΡΟΥ∆ΙΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ. 
ΜΠΕΤΣΗΣ ΑΝ∆ΡΕΑΣ. 
ΚΑΛΑΦΑΤΕΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΚΡΙΕΜΑ∆ΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ. 
ΤΣΙΛΙΓΚΙΡΗΣ ΜΙΧΑΗΛ. 
ΙΩΑΝΝΙ∆ΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΤΣΟΥ∆ΕΡΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΑΥΓΕΡΗ-ΒΟΥΚΛΑΡΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ. 
ΛΟΥΚΑΤΟΥ ΑΝΘΗ. 
ΦΩΤΑΚΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ. 
ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
 

Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών. 
- Επιτροπή Ποιότητας Ζωής. 
- Αυτοτελές Τµήµα Προγραµµατισµού, Οργάνωσης, Πληροφορικής & ∆ιαφάνειας και µε την ευθύνη 
για την ανάρτηση της παρούσης στην ιστοσελίδα του ∆ήµου. 
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